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ACTA CONSELL DE BARRI DEL NUCLI ANTIC 
 

Dimecres, 7 de maig de 2014 
Auditori de Can Quintana 

 
 
Torroella de Montgrí, el 7 de maig de 2014 a les 20 h es reuneix a l’auditori de Can Quintana, 
el Consell de Barri de la zona del Nucli Antic, sota la presidència de l’alcalde de Torroella de 
Montgrí, Sr. Jordi Cordon, i la tècnica de participació ciutadana, Sra. Roser Ayats. 
 
S’obre la reunió a les 20 h amb una benvinguda per part de l’alcalde, que també explica l’ordre 
del dia de la sessió. Un cop feta aquesta prèvia, l’Alcalde dóna la paraula a la tècnica de 
participació ciutadana que fa un repàs de totes les sol·licituds que es van fer per part dels veïns 
en la darrera reunió.  
 
Repàs actuacions demandes des de l’última reunió 05.12.13: 
 

• Calçada deteriorada i vorera feta malbé al c. Sant Agustí: La Brigada Municipal va 
reparar la calçada i va refer la vorera.  

• Desaigües pluvials del c. Sant Agustí: No s’han retirat encara per què hi ha un 
problema de canalitzacions d’aigua al Convent dels Agustins més gran que s’ha de 
solucionar amb anterioritat.  

• Restriccions accés de vehicles al c. Major, per tal de disminuir trànsit al nucli antic i 
per evitar estacionaments per compres davant estanc i fleca. Ja s’ha col·locat un senyal 
de prohibit al pas, excepte residents a l’entrada del c. Major.  

• Canvi de circulació al c. Pintor Gimeno. Els veïns van mostrar preocupació sobre 
el gir al c. Codina. Abans de fer el canvi de sentit, s’ha optat per provar de posar un 
altre impediment a l’entrada del carrer, amb una illeta, emmarcada amb pilones que 
impossibilita també l’aparcament de cotxes.  

• Llambordes del c. Porta Nova. Pendent de realitzar-se  
• S’ha fet un avís als veins del c. Porta Nova (cantonda c. Carme) per tal que no 

embrutin les llambordes amb les basures.   
• Pl. Abat Oliva, pedra que s’havia descollat. La Brigada ja la va col·locar bé.  
• Marxant de la Pl. del Peix que fa fressa a les 7 h del matí amb una carretilla on 

porta la fruita. Es va avisar al marxant i ho ha deixat de fer. Ha estat complicat pq no 
tenia vehicle de petites dimensions per entrar al nucli.  

• Camió que el dilluns de mercats, a les 14 h, es col·locava davant el c. Falçot per 
carregar la mercaderia i no deixa circular els vehicles. També s’ha avisat al marxant.  

• S’ha comunicat als SSTT municipals la preocupació per la finca del Psg. de 
l’Església amb fissures.  

• Les barres de limitació d’alçada del c. Porta Nova no es poden retallar, 
precisament per què si es retiressin perdrien la seva funció.  

 
Un cop fet aquest repàs de les actuacions comentades en la sessió anterior, la tècnica de 
participació ciutadana explica les tres campanyes informatives que ha realitzat la Policia Local.  
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Campanya informativa 
OOMM - Gossos 

• Inici: 02/01/2014 
• Finalització: 

01/05/2014 
• Número de 

persones 
informades: 211 

• A partir d’ara: 
procés sancionador. 
Per algun reincident, 
s’ha multat.  

• Feines per la 
comunitat: s’ha 
destinat aquesta 
persona als parcs 
infantils per 
controlar 
compliment 
ordenança / 
informació.  

Campanya informativa 
estacionaments fóra 
marques viàries: 

• Inici: 21/01/2014 
• Finalització: 

23/03/2014 
• Número de 

persones 
informades: 113 
persones avisades. 
Posteriorment, 
procés 
sancionador. Per 
algun reincident, 
s’ha multat. 
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Un cop es dóna la informació sobre les tres campanyes que ha realitzat la Policia Local, s’obre 
el torn obert de paraula i es fan les següents observacions:  
 
Una veïna explica que a l’entrada del c. del Mar, a l’alçada de l’antiga peixateria Peiris, hi ha un 
tall de carrer que quan plou hi queda aigua estancada.  
 
Al carreró que va des del c. Pintor Gimeno al c. Roser s’hi aparquen molts cotxes, els 
conductors infractors desplacen les jardineres per poder aparcar els seus cotxes. Els diumenges 
sobretot és el dia que més es fa aquesta infracció.  
 
A la cantonada del c. Farigola, al vespre, també hi aparquen molt sovint. El mateix passa també 
al c. Batlle i Planas.  
 
Al c. Hospital cantonada amb c. Codina hi ha molts cables aeris. L’alcalde explica com 
històricament s’ha gestionat aquest assumpte i que és un tema que requereix molta constància 
i temps.  
 
Al c. del Mar hi ha uns contenidors que molt sovint hi ha trastos vells. Els representants 
municipals expliquen el servei gratuït de recollida de mobles vells.  
 
Un veí pregunta per la gestió dels contenidors del Palau lo Mirador i s’explica que es posen i es 
retiren.  
 
La vorera del c. Pintor Gimeno, cantonada amb el carreró està trencada. Es pregunta si 
l’Ajuntament va retornar la fiança a l’empresa que va enderrocar l’edifici que hi havia.  
 
Un veí comenta que li dóna la sensació que hi ha molts guals al municipi que no tenen el 
pagament al dia i que en canvi estan senyalitzats i es poden perdre aparcaments. Posa un 

Campanya informativa 
estacionament a guals:  

• Inici: 24/01/2014 
• Finalització: 

14/03/2014 
• Número de persones 

informades: 186 
vehicles mal estacionats 
informats - conductors 
avisats. Posteriorment, 
procés sancionador. Per 
algun reincident, s’ha 
multat.  
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exemple concret. Demana que la Policia Local revisi tots els guals i que anul.li totes les 
senyalitzacions de guals dels propietaris que no tinguin el pagament al corrent.  
 
Es manifesta una proposta de posar doble direcció al c. Dr. Valentí. La persona que ho proposa 
considera que és un carrer secundari, només s’utilitza per entrar en alguns aparcaments i que si 
es posés de doble direcció es podria reduir el trànsit del c. Sant Agustí.  
 
Al costat del supermercat Bon Preu hi ha un banc a terra.  
 
Un veí explica que quan un es compra un cotxe nou i el matricula, no pot tenir la targeta de 
resident de la zona blava fins al cap d’un mes i mig aproximadament, per què no és fins llavors 
que Trànsit passa les dades a l’Ajuntament i aquest pot fer-ne el control corresponent. Els 
representants municipals exposen que ho preguntaran però que és molt probable que sigui cert i 
que sigui el temps establert entre les dues administracions per traslladar-se la informació dels 
nous vehicles matriculats a cada municipi. Es considera que és un temps correcte.  
 
Es pregunta si aquest any també es realitzarà el tancament de l’entorn de l’Església i l’Alcalde 
afirma que està previst que sí i que sigui com en el darrer any.  
 
També es demana que es netegi la parcel.la del c. Sant Agustí que està tocant a la Plaça Pintor 
Mascort. L’alcalde explica als assistents les gestions que s’estan realitzant per part de 
l’Ajuntament respecte a aquesta parcel.la.  
 
Un cop s’ha acabat el torn obert de paraula, l’Alcalde explica que a partir d’ara totes les 
convocatòries es faran a través de la web de l’Ajuntament, l’agenda mensual de l’Ajuntament, 
les xarxes socials oficials de l’Ajuntament (facebook i twitter) i que a cada reunió ja es fixarà la 
reunió següent i ja convoca la propera reunió del Consell de Barri del Nucli Antic pel 22 
d’octubre de 2014, a les 20 h a l’auditori de Can Quintana.  
 
També es recorda als veïns assistents que de totes les reunions se’n redacta una acta i que 
aquesta es penja a la pàgina web de l’Ajuntament (www.torrorella-estartit.cat) uns dies desprès 
de la celebració de la reunió.  
 
Un cop finalitzats tots els punts de l’ordre del dia, i finalitzat també el torn obert de paraula,  
l’alcalde dona per finalitzat el Consell de Barri.  
 
CLOENDA 
 
I, sense més assumptes per tractar, l’alcalde de Torroella de Montgrí, clou la sessió a les nou 
hores, del dia i lloc expressats al començament.  
 
Vist i plau,  
 
Jordi Cordon i Pulido 
Alcalde 
 
Torroella de Montgrí, 7 de maig de 2014  


